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 Σήμερα 3 Σεπτεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 30-8-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 16 μέλη. 
 
         Παρόντες                                        Απόντες         Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Α. Δελαβερίδης  Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου   
3. Μ. Ποτουρίδης Θ. Τέτος    
4. Κ. Κόλβατζης Π. Καρασαββίδου   
5. Κ. Βαφείδης Α. Μαρκούλης   
6. Ε. Λελεκάκης Α. Καραντουμάνης  Απόντες Πάρεδροι 
7. Κ. Πουλασουχίδης Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα 
8. Κ. Γκαβαϊσές Β.   Τσίλης          Α.   Χατζηγεωργίου 
9. Λ. Τάκης Γ.   Χιονίδης          Θ.   Δεμερτζίδης 

10. Ε. Παναγιωτίδης   
11. Ο. Σιδηρόπουλος   
12. Ε. Σοφιανίδης   
13. Χ. Παπαγεωργίου 
14. Δ. Ζαμάνης 
15. Μ. Αδαλόγλου 
16. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 480/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 482/96 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης και αποχώρησαν οι κ. κ. 
Μ.Ποτουρίδης και Π.Αγαθαγγελίδης.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 483/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Παναγιωτίδης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/96 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σοφιανίδης. 
Kατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 491/96 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.492/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Δ. Ζαμάνης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε: «Λίγο πολύ είναι γνωστό το θέμα. Θ’ 
ακούσω τις απόψεις σας και θα ζητήσω το λόγο μετά». 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παναγιωτίδης: Ενδεχόμενα να υπάρχουν θέματα που γνωρίζει ο Δήμαρχος καλύτερα. 
Πιστεύω ότι πρέπει να μας ενημερώσει πλήρως για την κατάφωρη αδικία αυτή και 
μετά θα τοποθετηθούμε κι εμείς. 
Πρόεδρος: Δεν μπορώ να υποχρεώσω το Δήμαρχο  να πει κάτι περισσότερο. 
Παναγιωτίδης: Πιστεύω ότι το θέμα έπρεπε να είχε έρθει στο Δ.Σ αμέσως μετά την 
ομόφωνη  απόφαση του Ν. Σ. Επρεπε νά ΄ρθει σαν έκτακτο θέμα. Η παράταξή μας 
εξέδωσε ένα ψήφισμα και ζητούσε από το Δήμαρχο να συγκαλέσει το Δ. Σ. 
Ενδεχομένως να ήταν λάθος να το ζητήσουμε από τον πρόεδρο. Εάν είχαμε όμως 
εμείς κάποιο λάθος δεν απαλλάσσει αυτό το Δήμαρχο να είχε συγκαλέσει αμέσως το 
έκτακτο Δ. Σ. Οι λόγοι που μας οδήγησαν σ’ αυτό είναι ότι κατ’ αρχήν διαβάσαμε 
για τον αιφνιδιασμό του Δημάρχου από τη συνεδρίαση του Δ. Σ και την κατάφωρη 
αδικία εις βάρος της Βέροιας. Είχαμε προβλέψει εμείς ένα τέτοιο ενδεχόμενο και 
είχαμε πει προ ημερησίας διατάξεως ότι υποπτευόμεθα ότι το Ν. Σ στις κατανομές 
της ΣΑΝΑ θ’ αδικήσει τη Βέροια. Είχα πει μάλιστα ότι ο Νομάρχης είχε το 
σύνδρομο της Νάουσας και είχαμε επισημάνει στο Δήμαρχο να έχει το νου του για 
να μην αιφνιδιαστούμε. Δυστυχώς αιφνιδιαστήκαμε πρώτον από την ομόφωνη 
απόφαση του Ν. Σ. μεταξύ των νομ. συμβούλων υπήρξαν δημ. σύμβουλοι οι οποίοι 
γνώριζαν πολύ καλά τα προβλήματα της Βέροιας και δεύτερον διότι μπήκε η 
τοποθέτηση της πανεπιστημιακής σχολής στο χώρο της Νάουσας. Αυτό ήταν το 
αποκορύφωμα της άδικης απόφασης του Ν. Σ. Αυτό και πάλι οι παραπάνω 
σύμβουλοι, το ψήφισαν ομόφωνα. 
 Η απόφαση που πάρθηκε ήταν μέσα στην κατανομή να χρησιμοποιήσουν 
κονδύλια που δεν αφορούν το Ν. Σ. και να πουν ότι απ’ αυτά τα κονδύλια 
συμπληρώθηκε το ποσοστό της Βέροιας. Μία πόλη που είναι η πρωτεύουσα του 
Νομού και δέχεται τη μεγαλύτερη επιβάρυνση απ’ όλο το Νομό, έπρεπε όχι 
πληθυσμιακά να πάρει το 40% αλλά το 50% της κατανομής. Εμείς έχουμε έναν 
Δήμαρχο, τουλάχιστον στα θέματα αυτά, αεικίνητο. Πηγαίνει στις Βρυξέλλες, στην 
Αθήνα κ.λ.π. και βγάζει κάποια κονδύλια έξω απ’ αυτά τα νομοθετημένα. Δηλ. εάν 
εμείς εξασφαλίζουμε κονδύλια δεν θα μας δίνει η πολιτεία χρήματα; Με ποιά λογική;  
Αυτό αφορά το Δήμαρχο και έπρεπε και πρέπει ν΄αντιδράσει. Αποτέλεσμα λοιπόν 
αυτού ήταν να πάρουμε λένε 85 εκ. δρχ. εγώ πιστεύω ότι μόνο 55 εκ. δρχ. θα 
πάρουμε από την κατανομή της ΣΑΝΑ. Οταν ζήτησε αναβολή ο Δήμαρχος στη 
συνεδρίαση, έπρεπε ν’ αναβληθεί ιδιαίτερα για την πανεπιστημιακή σχολή. Δεν 
έπρεπε να πάρουν απόφαση. Οι πανεπιστημιακές σχολές βοηθούν οικονομικά στους 
χώρους που είναι. Δεν μπορεί λοιπόν αγόγγυστα να δεχθούμε μία τέτοια απόφαση. 
Πρέπει ν’ αντιδράσουμε όσο ομόφωνη κι αν είναι. 
 Τουλάχιστον αν δεν μπορέσουμε ν’ αλλάξουμε αυτή την απόφαση, είναι 
δύσκολο γιατί είναι ομόφωνη, να εξασφαλίσουμε από δω και πέρα ορισμένα άλλα 
κονδύλια. Για τη σχολή δεν το συζητώ. Θα εμμένουμε και θα επιμμένουμε. Εάν οι 
προϋποθέσεις καλύπτονται από τη Βέροια τότε έχουν υποχρέωση να γίνει στη 
Βέροια. Εν πάση περιπτώσει στο κέντρο του Νομού για να εξυπηρετείται όλος ο 
Νομός και γενικώτερα όλη η Ελλάδα. 
Σιδηρόπουλος: Εκτιμώ τις στάσεις και τις θέσεις του Δημάρχου στο θέμα όπως αυτές 
παρουσιάστηκαν στις δηλώσεις του και τις συνεντεύξεις του. Θα περίμενα να φτάσει 
και στα άκρα. Θάφτανε στ’ άκρα αν ζητούσε να συγκληθεί το Δ. Σ. εκτάκτως για να 
πάρουμε  μία απόφαση καταγγελίας σαν κι αυτή που πήρε το Δ. Σ. με την 506/91 
απόφασή του στις 14-10-91 καταγγέλοντας την αντιβεροιώτικη απόφαση της τότε 
Νομάρχου. Οπως και τότε έτσι και τώρα πρέπει να βγάλουμε ένα ψήφισμα που να 



εκφράζει την πραγματική αδικία εις βάρος της Βέροιας εάν φυσικά δεν αντιδράσουν 
εκείνοι που χρησιμοποιούν δύο μέτρα και δύο σταθμά ανάλογα με το ποιός είναι 
εκείνος που αδικεί τη Βέροια. 
Πουλασουχίδης: Θα είμασταν άδικοι  αν δεν αναφερόμασταν στο ρόλο που καλείται 
να παίξει ο καθένας από τους δύο φορείς δηλ. του Δήμου Βέροιας και της Ν. Α. .  Η 
Ν. Α. καλείται να διαδραματίσει ρόλο στην ανάπτυξη του τόπου. Από την άλλη ο 
ρόλος του Δ. Σ.  είναι να προσπαθεί για το καλύτερο με τα τοπικά κριτήρια. Αυτό 
που με ξενίζει είναι ότι έγινε αυτή η κατανομή χωρίς να κληθεί ο Δήμος Βέροιας να 
καθορίσει τις προτεραιότητές του, να προτείνει τα προγράμματα, την κατανομή των 
πιστώσεων σύμφωνα με τις δικές του ανάγκες. Αυτό πιστεύω ότι δεν έγινε από 
σκοπιμότητα αλλά μάλλον από κακή ερμηνεία κάποιων περιορισμένων συζητήσεων 
που έγιναν μεταξύ Δ/νσης Προγραμματισμού και της εκτελεστικής εξουσίας του 
Δήμου. Στην περίπτωσή μας δεν ακολουθήθηκε αυτό που έγινε και στην τελευταία 
Κοινότητα ότι δηλ. κλήθηκαν να τοποθετηθούν πάνω στην κατανομή των 
κονδυλίων. Αυτό είναι δυσάρεστο και ελπίζω στο μέλλον να μην επαναληφθεί. 
 Είναι δυσάρεστο άνθρωποι που προήλθαν από το Δ. Σ. και ακολούθησαν στη 
συνέχεια το δρόμο της Ν. Α. να παραβλέπουν τη δίκαιη ένσταση του Δημάρχου όσον 
αφορά την άδικη ή λανθασμένη κατανομή των κονδυλίων. Ηταν λανθασμένη η 
ενέργεια της αντιπολίτευσης να ζητήσει τη σύγκληση έκτακτου Δ. Σ. από το 
Δήμαρχο κι αν  δεν έγινε αντιληπτό αυτό έπρεπε στη συνέχεια να ζητηθεί από τον 
πρόεδρο του Δ. Σ. Θεσμικά η απόφαση αυτή δεν μπορεί ν’ αλλάξει αλλά είμαστε 
υποχρεωμένοι να διαμαρτυρηθούμε και να διεκδικήσουμε το δίκαιο που έχουμε 
σθεναρά. Να τονίσουμε σ’ όλες τις κατευθύνσεις αφ’ ενός ότι διεκδικούμε το 
δικαίωμα να εκφράσουμε τη γνώμη μας πριν γίνει οποιαδήποτε κατανομή που μας 
αφορά και επί πλέον διεκδικούμε για την πόλη μας αυτά που της αναλογούν. Η Ν. Α. 
θα πρέπει να λαμβάνει υπόψη της τις φωνές όλων των κατοίκων του Νομού, των 
φορέων και βέβαια ο μεγαλύτερος φορέας του Νομού είναι ο Δήμος μας. Δεν θεωρώ 
την απόφαση του Ν. Σ. αντιβεροιώτικη, τη θεωρώ εσφαλμένη και θεωρώ ακόμη 
περισσότερο εσφαλμένη τη διαδικασία που ακολουθήθηκε και λάθος την τακτική 
απέναντι στο Δήμο μας γιατί δεν κλήθηκε ν’ εκφραστεί πριν φτάσουμε σ’ αυτή την 
απόφαση. Εκφράζω τη δυσαρέσκειά μου για τους Νομ. Συμβούλους που 
προέρχονται από το Δ. Σ. Βεροίας οι οποίοι ακούγοντας την ένσταση του Δημάρχου 
σ’ εκείνη τη συνεδρίαση δεν πήραν θέση και να ζητήσουν αναβολή του θέματος για 
να επανέλθει πλήρως τεκμηριωμένη και αιτιολογημένη κατανομή των κονδυλίων. 
Γκαβαϊσές: Ο κεντρικός άξονας του Νομαρχιακού Προγράμματος  είναι μία 
ισόρροπη ανάπτυξη του Νομού. Οι μειονεκτικές περιοχές του Νομού πρέπει να 
έχουν ένα προβάδισμα. Καλύφθηκα από τους προηγούμενους ομιλητές σχετικά με 
την απόφαση του Ν. Σ. και δεν ξέρω εδώ και τώρα αν θα λέγεται ανατροπή, αν θα 
λέγεται νέα κονδύλια σε συνεργασία με το Νομάρχη και τους Υπουργούς.  Είναι 
ανάγκη κάποια έργα μεγάλα, που δεν τα βάζουμε γιατί απαιτούνται πολλά χρήματα 
κάποια ώρα να τα βάλουμε. Να επιλέξουμε κάποιο απ’ αυτά εμείς, ας επιλέξουν 
άλλοι, αυτό είναι δευτερεύον θέμα. Επιγραμματικά να πω ότι κάποια ώρα πρέπει να 
κάνουμε τη γέφυρα στα σφαγεία, υπάρχει μία προμελέτη από το Δήμο και στοιχίζει 
γύρω στα 500 εκ. δρχ. , θα μπορούσε ν’ αποκαταστήσουμε κάποιες ισορροπίες 
ποσοστών. Υπάρχει επίσης ο δυτικός περιφερειακός, η οδός Σταδίου, η είσοδος της 
πόλης από την Εγνατία οδό, η ανισόπεδη διάβαση των σιδηροδρομικών γραμμών κ. 
α. που και ωριμότητα έχουν και δεν αφορούν τη Βέροια από μόνη της. 
Δήμαρχος: Εχω να πω ότι έγινε αιφνιδιασμός όσον αφορά το Δήμο Βέροιας. Δεν 
είχαμε καμία πληροφόρηση ότι συντάσσεται ένα πρόγραμμα τριετές που θα αφορά 
το σύνολο των κονδυλίων που έχει στη διάθεση της Ν. Α. Δεν πιστεύω ότι η 
πληροφόρηση αυτή ήταν εσκεμμένη τουλάχιστον από πλευράς πολιτικής ηγεσίας της 
Ν. Α. Αν είχα τέτοια πεποίθεση άλλη θα ήταν και η αντίδρασή μου. Υπήρξε μία 



συζήτηση του κ. Ποτουρίδη με τον Προγραμματισμό σχετικά με την ένταξη ενός 
ποσού για το 3ο και 14ο Δ.Σ που πρέπει ν’ αποκατασταθεί αλλά είχαμε τη 
βεβαιότητα ότι αυτή εντάσσονταν στα πλαίσια των κονδυλίων που αφορούν τις 
επισκευές στα διδακτήρια. Βρέθηκα τυχαίως στο Ν. Σ. και εκεί πληροφορήθηκα τις 
κατανομές. Στην εισήγηση του Ν. Σ. περιλαμβάνονται συνολικά 12 δις. , απ’ αυτά τα 
2,169 εκ. εμφανίζουν ότι είναι τα χρήματα που δόθηκαν εμμέσως ή αμέσως στο 
Δήμο μας. Δεν περιλαμβάνουν την τριετία 95-98 αλλά την πενταετία 93-98. 
Εμφανίζονται π. χ. έργα που αφορούν τη δημ. αγορά, τη λαϊκή αγορά, δρόμο προς 
Λαζοχώρι κ. α. , αφορούν ΕΑΠΤΑ δηλ. προγράμματα της Τ. Α. και όχι της Ν. Α. και 
ήταν έργα που ολοκληρώθηκαν πριν αναλάβουμε τη δημοτική αρχή στις 1-1-95. Στα 
2,2 δις. το 1,1 δις. αφορά προγράμματα για σχολεία που ψηφίστηκαν στο 1995. 
Θεωρώ ότι αυτή η απόφαση προσπαθούσε εν μέρει ν’ αποκαταστήσει την αδικία που 
είχε συνειδητά γίνει εις βάρος της Βέροιας τα προηγούμενα χρόνια που δίνονταν 
ελάχιστα κονδύλια για σχολεία στη Βέροια, ενώ είχε τα περισσότερα προβλήματα 
στο νομό. Αυτά είναι Κοινοτικά προγράμματα με αποτέλεσμα να γίνουν σχολεία σε 
διάφορες κοινότητες         και να μη μπορούν να λειτουργήσουν επειδή δεν έχουν 
μαθητές. Το 2,1 δις. είναι 17% και έχει αρκετή απόσταση από μια πληθυσμιακή 
αναλογία και είναι συρρικνωμένο γιατί υπάρχουν τα έργα του ΕΑΠΤΑ που είχαν 
γίνει πριν τη δική μας θητεία. Το Ν. Σ. είχε να μοιράσει 2,3 δις. κι απ’ αυτά τα 
χρήματα δόθηκαν στο Δήμο 85 εκ. Γνωρίζετε ποιά ήταν η αντίδρασή μου στο Ν. Σ. 
και τις εφημερίδες. Θεωρώ ότι αυτή η απόφαση θα έπρεπε να είναι πιο δίκαια για τη 
Βέροια. Ολοι μας στηρίζουμε το θεσμό της Ν. Α. γιατί βγήκε ύστερα από πολλούς 
αγώνες που τους έκανε κυρίως η   Τ.Α. .  Η Ν. Α. και Τ. Α. δεν είναι δύο ιεραρχικοί 
βαθμοί αυτ/σης, είναι δύο παράλληλοι θεσμοί με διαφορετικούς προσανατολισμούς, 
στόχους και αρμοδιότητες ο καθένας. Η Ν. Α. έχει την ευθύνη σχεδιασμού της 
ανάπτυξης. Η Τ. Α. έχει περισσότερες ευθύνες σε τοπικό επίπεδο συν το ζήτημα της 
τοπικής ανάπτυξης. Προϋπόθεση μιας άριστης συνεργασίας είναι ο σεβασμός από 
κάθε μία πλευρά των αρμοδιοτήτων της άλλης, χωρίς αυτή τη βασική προϋπόθεση 
δεν μπορούμε να περπατήσουμε. Στοιχείο του σεβασμού είναι η αλληλοενημέρωση 
και το δικαίωμα της Τ. Α. , πριν από οποιοδήποτε σχεδιασμό της Ν. Α. , να εκφράζει 
τις δικές της θέσεις και προτεραιότητες. Είναι θέμα της Ν. Α. αν θα κάνει δεκτές τις 
προσπάθειες ή όχι. Τα 85 εκ. είναι ένα ποσοστό 2,42%, για τέτοια ποσοστά 
κουβεντιάζουμε. Βέβαια δεν έχουμε αντίρρηση και στηρίζουμε την απόφαση αυτή 
σαν εθνική για την ισόρροπη ανάπτυξη αλλά ανάμεσα στο 3 με 4% και ανάμεσα στο 
40% υπάρχουν διαβαθμίσεις που θα μπορούσε να ενταχθεί και ο Δήμος Βέροιας. 
Ισόρροπη ανάπτυξη δεν σημαίνει μία ανάπτυξη προς τα κάτω. Η Βέροια έχει 
δικαίωμα σ’ αυτή τη διαδικασία της ανάπτυξης και αυτή τη θέση την εξέφρασα στο 
Ν. Σ. 
 Πρέπει να σας πω κ. Παναγιωτίδη ότι μετά την απόφαση του Ν. Σ. είναι το 
πρώτο Δ. Σ. που πραγματοποιείται. Θα ήθελα όταν θα ερχόταν το θέμα για να το 
συζητήσουμε να μπορέσουμε να το προσεγγίσουμε με όλη την ηρεμία και τη 
σοβαρότητα που πρέπει. Πρέπει να βρούμε τελικά ποιό είναι το ζητούμενο. Να 
σπάσουμε τις σχέσεις μας με τη Ν. Α. και να προχωρήσουμε σε μία ρήξη; Ενα αιρετό 
όργανο όπως είναι το Δ. Σ. ν’ έρθει σε σύγκρουση και ρήξη μ’ ένα άλλο αιρετό 
όργανο; Δεν έχουμε πια έναν εκπρόσωπο της Κυβέρνησης, αλλά ένα αιρετό όργανο 
που έχει πάρει μία απόφαση ομόφωνη. Γνωρίζουμε πως πάρθηκε η ομόφωνη 
απόφαση όπως και κάποια λόμπυ πώς λειτουργούν εκεί μέσα, δεν χρειάζεται να πω 
περισσότερα. Δεν μπορώ να καταλάβω τη θέση Νομ. Συμβούλων που διετέλεσαν 
Δημ. Σύμβουλοι. Ηθελα να υπάρχει αυτή η ψυχραιμία και να υπάρχει όχι μια στείρα 
αντίδραση αλλά μέσα απ’ αυτή την ιστορία και μία θετική πρόταση. Είναι γενικό 
αυτό το ζήτημα και θα περάσουν αρκετά χρόνια ώσπου η Ν. Α. και η Τ. Α. να 
συντεριάζουν τους ρυθμούς που θα κινούνται και τους τρόπους που θα 



συνεργάζονται. Είναι ένας θεσμός καινούργιος καμιά φορά Νομάρχες που ήταν 
Δήμαρχοι κουβαλάνε τον τρόπο λειτουργίας της Τ. Α. που είναι διαφορετικός όμως 
της Ν.Α. 
 Είναι σαφέστατο ότι στο θέμα της πανεπιστημιακής σχολής υπάρχει και η 
δική μου προσωπική κάθετη αντίδραση στην απόφαση του Ν. Σ. που δεν ήταν η 
προχθεσινή και εμείς δεν το πληροφορηθήκαμε. Τα τοπικά Μ.Μ.Ε. παρακολουθούν 
τις συνεδριάσεις του Ν. Σ. ; Ενα τέτοιο θέμα δεν έπρεπε να δει το φως της 
δημοσιότητας; Η απόφαση για την πανεπιστημιακή σχολή ελήφθει σε συνεδρίαση 
του Δ. Σ. Νάουσας στην οποία κλήθηκε το Ν. Σ. Είναι παλαιότερη, απλά εμείς εκείνη 
την ημέρα, δια στόματος του κ. Νομάρχη, πληροφηρηθήκαμε ότι υπάρχει τέτοια 
απόφαση. Γι αυτό το θέμα όμως, όχι σ’ επίπεδο άρνησης αλλά σε επίπεδο θέσης και 
συγκεκριμένης πρότασης, θα υπάρξει στο επόμενο Δ. Σ. ειδικό θέμα. Από κει και 
πέρα θα ξεκινήσει φαντάζομαι μία κοινή προσπάθεια Δήμου και φορέων προς κάθε 
Υπουργείο και αρμόδια δημόσια υπηρεσία και θα το πετύχουμε. 
 Η δική μας θετική θέση μέσα από όλη αυτή την ιστορία πρέπει να είναι ότι 
εκφράζουμε τη θέση ότι η ανάπτυξη του Νομού περνά μέσα από τη στενή 
συνεργασία Τ. Α. και Ν. Α. Δεν μπορεί να υπάρξει συνεργασία με το να 
φαλκιδεύεται η δυνατότητα της Τ. Α. να εκφράζει τις θέσεις της και τις 
προτεραιότητές της πριν τον συνολικό σχεδιασμό της ανάπτυξης  του Νομού. 
Οφείλουμε σαν Δ.Σ έστω εκ των υστέρων να κάνουμε την πρότασή μας και να 
ζητήσουμε από το Νομάρχη να δεσμευτεί και να εξεύρει, αν θέλετε και με τη δική 
μας βοήθεια, τους πόρους που αυτή τη θετική πρόταση που κάνουμε να βρεί και να 
τη χρηματοδοτήσει. Τρίτον, πρέπει να χρηματοδοτήσει ένα έργο που θα αφορά τη 
Βέροια και θάχει κι έναν ευρύτερο Νομαρχιακό χαρακτήρα. Ενα τέτοιο έργο είναι η 
κατασκευή της περιφερειακής οδού που θα συνδέσει την οδό  Ακροπόλεως δρόμος 
που εξυπηρετεί και τις ευρύτερες Κοινότητες, συμβάλλει δε σημαντικά στην κυκλοφ. 
αποσυμφόρηση του Δήμου Βέροιας. Η κυκλοφ. μελέτη του γραφείου  Καρατζά 
κατέδειξε ότι η μεγαλύτερη κίνηση οχημάτων στις εισόδους της πόλης είναι από τη 
Νάουσα. Πρέπει να γίνει 16μετρη η οδός Καλής Παναγιάς να συνεχίσει από τον 
συν/σμό Σελίου προς τα αριστερά στην νοητή προέκταση του παλιού δρόμου προς 
Νάουσα και να κατασκευασθεί η γέφυρα που χρειάζεται για να ενώσει τον δρόμο 
αυτό με την οδό Ακροπόλεως. Το έργο έχει έναν προϋπ/σμό περίπου 400 εκ. δρχ. 
Υπάρχει ήδη μια προμελέτη, έχουν γίνει οι πρώτες τοπογραφικές εργασίες. Ο Δήμος 
Βέροιας πρέπει να ζητήσει από το Νομάρχη να δεσμευθεί ότι θα είναι αρωγός και θα 
βρεί τους πόρους με τη βοήθεια του Δήμου, και των βουλευτών του νομού που θα 
εκλεγούν και να χρηματοδοτήσει αυτό το έργο και εάν ο Νομάρχης δηλώσει ή 
καταστήσει σαφές ότι θα είναι αρωγός και θα προχωρήσει αυτό  το έργο τότε για 
μένα, τουλάχιστον στο επίπεδο αυτό το θέμα θα έχει κλείσει αφήνοντας ανοικτά τα 
δύο προηγούμενα σκέλη που είναι η θέση μας για τον τρόπο αγαστής συνεργασίας 
ΤΑ και Ν.Α. .  Εάν δεν έχουμε τέτοια πράγματα τότε θα το δούμε σαν Δ.Σ. Πιστεύω 
ότι θ΄αντιληφθούν όλοι ότι πράγματι η Βέροια χρειάζεται αυτό το μεγάλο έργο που 
θα χρηματοδοτηθεί με τη βοήθεια της Ν.Α. πιστεύω δε ότι και η αναλογία που θα 
διαμορφωθεί θα είναι τέτοια που θα έχει ένα στίγμα το παρών Ν.Σ ότι και αυτό 
συνέβαλλε στην οικονομική ανάπτυξη της πόλης. 
Παναγιωτίδης:  Ζητώ το λόγο επειδή θα φύγω. 
Πρόεδρος:  Να σας ακούσουμε. 
Παναγιωτίδης:   Ο Δήμαρχος και καλά κάνει εξωράισε λίγο την κατάσταση ίσως υπό 
το πνεύμα της ηρεμίας λόγω περιόδου των εκλογών . Εμείς θα είμαστε λίγο πιό 
αψείς.  Θα δεχθώ την πρόταση υπό έναν όρο. Πρώτον ότι με κάποιον τρόπο 
θ΄αναγνωρίσει έμμεσα πλην σαφώς το Ν.Σ ή ο Νομάρχης ότι αδικήθηκε η Βέροια 
ώστε να πιστέψω ότι θα μπορεί να βοηθήσει στην κατεύθυνση αυτή να γίνει αυτό το 
έργο. 



 Αυτό το έργο θα μπορέσει να γίνει μόνο αν εμείς λεβέντικα μπορέσουμε να 
εξασφαλίσουμε τα χρήματα. 
Δήμαρχος: Προσπάθησα να πώ ότι είναι σημαντικό μέσα από ένα γεγονός σαν αυτό 
που δημιουργήθηκε να προσπαθούμε να βρούμε θετικά σημεία και να τα 
προχωρήσουμε. Γνωρίζοντας λοιπόν μία θέση η οποία δεν θα σώζει την αξιοπρέπεια 
αμφοτέρων των πλευρών, δεν μπορεί να είναι αποδεκτή από καμία πλευρά. Πιστεύω 
ότι θα είναι πολύ θετικό εάν ο κ. Νομάρχης στο άμεσο μέλλον δηλώσει ότι στηρίζει 
και θα βοηθήσει στην πραγματοποίηση αυτού του έργου. Είναι σημαντικό να μην 
πάει μία πρόταση έργου προς τον Νομάρχη και τη Ν.Α που να μην είναι ομόφωνη. 
Παναγιωτίδης: Ν΄ αναφέρει ότι το Δ.Σ  θεωρεί ότι αδικήθηκε ..... 
Πρόεδρος: Βεβαίως. Ψηφίζουμε νομίζω ότι το Δ.Σ θεωρεί ότι αδικείται κατάφωρα 
από την πρόσφατη κατανομή του Ν.Σ κατά τα έτη 1996-98 και ζητά να βρεθεί 
τρόπος ένταξης του μεγάλου έργου που προτάθηκε. 
Δήμαρχος: Δεύτερο σημείο είναι ότι εμείς στηρίζουμε το θεσμό της Ν.Α και 
εκφράζουμε τη θέση μας ότι η ανάπτυξη του νομού περνά μέσα από τη στενή 
συνεργασία Τ.Α και Ν.Α. Δηλώνουμε τη θέση μας ότι δεν μπορεί να υπάρξει 
συνεργασία χωρίς να δίδεται η δυνατότητα στην Τ.Α να εξφράζει τις θέσεις της και 
τις προτεραιότητές της πριν από τον συνολικό σχεδιασμό σε επίπεδο νομού. Ζητούμε 
από τον Νομάρχη να δεσμευτεί ότι θα βοηθήσει και στην εξασφάλιση των κονδυλίων 
για το συγκεκριμένο έργο που προτείνουμε. 
 Να υπάρξει ειδική συνεδρίαση του Δ.Σ για να εκφράσουμε ολοκληρωμένα 
την πρότασή μας για την ίδρυση είτε πανεπιστημιακής σχολής είτε σχολής ΤΕΙ στη 
Βέροια. 
Παπαγεωργίου: Να αναφέρουμε ότι δυσφορούμε. 
Πρόεδρος: Το κλίμα αυτό που εκφράζει η απόφασή μας της δήλωσης τής αδικίας 
απέναντι στο Δήμο από τις κατανομές ότι είναι θέση του Δ.Σ ότι ο Δήμος Βέροιας 
αδικήθηκε απ΄αυτές τις κατανομές, την επιθυμία του Δήμου να υπάρξει ισότιμη 
συνεργασία στις δύο βαθμίδες αυτ/σης για το σχεδιασμό της ευρύτερης και 
συνολικής ανάπτυξης της περιοχής καθώς και το αίτημα ένταξης σε χρηματοδοτικό 
μέσο ενός μεγάλου έργου που περιγράφηκε και η δέσμευση του Νομάρχη για την 
εκτέλεσή του, νομίζω ότι καλύπτει τον προβληματισμό όπως αναπτύχθηκε. 
Παπαγεωργίου: Να εκφράσουμε την αγανάκτησή μας για την απόφαση αυτή.  
Αν δεν νοιώθουμε αγανάκτηση να μην την γράψουμε. 
Πρόεδρος: Δεν είναι θέμα μιας λέξης. Το πνεύμα είναι ότι το Δ.Σ 
διαμαρτύρεται.Περαιώθηκε η συζήτησή μας και έχω τη γνώμη  ότι συμφωνούμε 
όλοι. 
Συμφωνούμε κ. συνάδελφοι; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το  Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Την εισήγηση και τις προτάσεις του Δημάρχου. 
2. Το Νομαρχιακό πρόγραμμα της Νομαρχίας Ημαθίας για τα έτη 1996-98 το οποίο 
εγκρίθηκε ομόφωνα από το Νομαρχιακό Συμβούλιο Ν.Ημαθίας. 
3. Οτι λόγω της κατάφωρης αδικίας που έγινε σε βάρος του Δήμου Βέροιας, από την 
κατανομή των κονδυλίων που αναφέρονται στο Νομαρχιακό πρόγραμμα 1996-98 
είναι δίκαιο και λογικό το Δημοτικό Συμβούλιο να εκφράσει τη θέση του προς το 
Νομάρχη Ημαθίας. 
4. Οτι σε συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας στην οποία κλήθηκε και 
το Νομαρχιακό Συμβούλιο Ν. Ημαθίας ελήφθη απόφαση για την ίδρυση 
πανεπιστημιακής σχολής ή ΤΕΙ στη Νάουσα. 
5. Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Δ.Κ.Κ (Π.Δ. 410/95). 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 Α) Το Δ.Σ στηρίζει το θεσμό της Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης. 



 Β) Εκφράζει τη θέση του ότι η ανάπτυξη του νομού περνάει  μέσα από τη 
στενή συνεργασία Τ.Α και Ν.Α. 
 Γ) Συμφωνεί με την πολιτική της ισόρροπης ανάπτυξης με την προϋπόθεση 
ότι στα πλαίσια της πολιτικής αυτής δεν θα οδηγείται σε υπανάπτυξη κάποια περιοχή. 
 Δ) Δηλώνει τη θέση του ότι η συνεργασία Τ.Α και Ν.Α περνάει  μέσα από τη 
δυνατότητα της Τ.Α να εκφράζει έγκαιρα τις θέσεις της και τις προτεραιότητές της 
πριν απ΄ οποιοδήποτε συνολικό σχεδιασμό του νομού από τη Ν.Α. 
 Ε) Θεωρεί ότι ο Δήμος Βέροιας αδικείται κατάφωρα από την πρόσφατη 
κατανομή των κονδυλίων του Νομαρχιακού Συμβουλίου Νομού Ημαθίας όπως 
περιγράφονται στο Νομαρχιακό πρόγραμμα ετών 1996-98 και ζητά από τον 
Νομάρχη ή το Νομαρχιακό Συμβούλιο να υπάρξει δέσμευση ότι θα είναι αρωγοί και 
θα βοηθήσουν -μαζί με τον Δήμο και τους βουλευτές του Νομού- στην εξεύρεση των 
πόρων που απαιτούνται για τη χρηματοδότηση της κατασκευής της περιφερειακής 
οδού που θα συνδέσει την οδό Σταδίου με την οδό Ακροπόλεως, έργο 
προϋπολογισμού περίπου 400.000.000 δρχ. που θα βοηθήσει στην κυκλοφοριακή 
αποσυμφόρηση της πόλης αλλά και στην εξυπηρέτηση των  ευρύτερων κοινοτήτων, 
για να αποκατασταθεί έτσι η αδικία σε βάρος της πόλης και της πρωτεύουσας του 
Νομού. 
 ΣΤ) Να υπάρξει ειδική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ώστε να δοθεί 
η δυνατότητα να εκφράσει ολοκληρωμένα την πρότασή του για την ίδρυση 
Πανεπιστημιακής σχολής ή σχολής Τ.Ε.Ι στη Βέροια. 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ.αριθμό  482/ 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
 
 Ι. Κουρουζίδης          Ε. Παναγιωτίδης 
Μ.Ποτουρίδης            Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης             Ε. Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
 

Κ. Βαφείδης                Χ. Παπαγεωργίου 
Ε.  Λελεκάκης             Δ. Ζαμάνης 
Κ. Πουλασουχίδης     Μ. Αδαλόγλου 
Κ. Γκαβαϊσές              Π. Αγαθαγγελίδης 
Λ. Τάκης 
 

 
Ακριβές απόσπασμα 

 Βέροια  25 - 9  - 1996 
      O Δήμαρχος  
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